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Datum för mötet: 2023-12-18 
Plats för mötet: Skype 
  
Närvarande: Evelina Aldén, Krister Andreasen Hildingsson, Hans Jansson, Tomas Andersson, Jennie 
Fagermo, Katarina Carlsson 
 
Frånvarande: Sara Somi, Lena Nordlund, Marie-Louise Jansson 
 
 
 
1 §  Öppnande 

Tomas Andersson hälsar alla välkomna.  
 
2 §  Val av sekreterare 

Evelina Aldén. 
 
3 § Val av justerare jämte ordförande 
 Hans Jansson. 
 
4 § Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes inkl. övriga frågor.  
 
5 § Föregående protokoll 

Inga synpunkter. 
 
6 § Ekonomisk information 

Aktuell status: 
Genomgång av fritidsföreningens medel; 20382,02 SEK har fritidsföreningen i Örebro i 
dagsläget.  
Vi är i nuläget runt 148 medlemmar under 2023. Nya och uppdaterade 
medlemskapsansökningar för 2024 har börjat komma in.  
378 genomförda och anmälda aktivitetstillfällen/personer för 2023. 

 
8 § Aktivitetslistan 

 
Aktiviteter 2023 
Se aktivitetskalender för 2023. 
 
Planerade aktiviteter för 2024 nu uppe på hemsidan. Aktivitetskalender för 2024 tas 
fram inför nästa möte. 
 

9 § Övriga frågor 
  

Förbundsmöte 
Har vi några frågor att föranmäla till nästa möte 26/1-2024?  
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Vilka nyckeltal bedöms man på vid fördelning av pengar? 
Tomas närvarar på mötet. 
 
Årsmöte 
Tomas tar kontakt med kassören Krister och revisorn Emil om att dra igång aktiviteterna 
inför Årsmötet. 
Verksamhetsberättelsen uppdateras av Krister och Evelina. 
 
Nya kontoret 
Tomas fick möjlighet att tala lite om Fritidsföreningen på invigningen, tillsammans med 
Marie-Louise. 
Onsdagen den 13/12 bjöd Fritidsföreningen alla på kontoret på Luciafika, tillsammans 
med ett litet lotteri. Blev väldigt trevlig eftermiddag! 
 
Hockeyn 
Lena nämner att det förekommit otrevlig stämning på hockeyn i direkt anslutning till 
våra platser. Vi behöver överväga att köpa andra platser nästa år, samt kanske ta detta 
vidare till klubben. 
- Krister har tagit tag i frågan, och ser inte en tillräcklig verkan att vare sig ta upp det 

med klubben eller byta platser till nästa år. Det skulle inte garantera att problemet 
skulle lösas. 

 
 
10 § Nästa styrelsemöte 

  
Måndag 22/1 15:15-16:45 (fortsatt planering årsmöte, genomgång motioner och 
propositioner). Valberedningen bjuds in. 
 
Övriga kommande styrelsemöten:  
Årsmöte Onsdag 28/2.  
 
 

11 § Mötets avslutande 
 Tomas tackade för dagens möte. 
 
 
Vid protokollet: Evelina Aldén 
 
 
 

Justeras 
 
 
 
Tomas Andersson, Ordförande 

 

Justeras 
 
 
 
Hans Jansson, Justerare 
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